

Date: 8 February 2026

التاريخ: 8 فبراير 2026

**Attention: The Saudi Exchange Company
(Tadawul)
Riyadh, Kingdom of Saudi Arabia**

السادة/ شركة تداول السعودية (تداول)
المحترمين الرياض، المملكة العربية السعودية

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Americana Restaurants International PLC (the "Company") - Notification on the Results of the Online Board of Directors Meeting.

الموضوع: شركة أمريكانا للمطاعم العالمية بي إل سي ("الشركة") - إخطار بنتائج إجتماع مجلس الإدارة عن بعد.

This is to notify you that the meeting of the Board of Directors of the Company was held online, on Friday, 6 February 2026, at 10 AM (UAE local time), where the following were concluded:

يرجى العلم بأن إجتماع مجلس إدارة الشركة انعقد عن بعد، يوم الجمعة، الموافق 6 فبراير 2026، الساعة 5 مساءً (بالتوقيت المحلي لدولة الإمارات العربية المتحدة)، حيث تم التوصل إلى القرارات التالية: -

- Adopt the Company's consolidated financial statements for the year ended 31 December 2025.
- Adopt the dividends distribution proposal to present the same to the annual general meeting of the shareholders for approval.
- Other business:
Discuss and approve the proposal to enter into franchise and licensing agreements with Malak al Tawouk for a number of markets including the Kingdom of Saudi Arabia and the United Arab Emirates.

- اعتماد القوائم المالية الموحدة للشركة عن السنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025.
- اعتماد مشروع توزيع الأرباح وعرضه على الجمعية العمومية السنوية للشركاء للموافقة عليه.
- بنود أخرى:
بحث مشروع الدخول في اتفاقيات الامتياز والترخيص لعلامة (ملك الطاوق) في عدد من الأسواق من ضمنها المملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة - والموافقة عليه.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الشكر والتقدير،،،

ثاقب محمد صابر أعوان - Saqib Muhammad Sabir Awan
أمين سر المجلس - Secretary of the Board



- Copy to Capital Market Authority

- نسخة إلى هيئة السوق المالية